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Ärende	  180:	  	   Statusrapport:	  Film-	  och	  medieverksamhet	  i	  Botkyrka	  	  
 
Politik handlar ytterst om att prioritera. Botkyrka kommuns filmverksamhet är likt idéhuset ett i 
raden av tveksamma projekt som kommunen lägger sin kraft på. Det är ingen merit att kommunen 
satsar på att ha Sveriges bredaste lokala utbud av film, när kommunens kärnverksamhet har stora 
problem. I delårsrapporten pekar prognosen mot ett resultat på minus 24 miljoner kronor. Fyra av 
nämnderna redovisar prognoser som innebär större underskott mot budget.  
 
Hur viktigt kommunledningen än anser att det är med film så måste vi i det läge vi befinner oss i 
sätta fokus på skola, vård och omsorg. Blir det senare pengar över när vi har en bra kärnverksamhet 
så kan vi avsätta medel till områden med lägre prioritet som exempelvis filmverksamheten. 
Kommunledningsförvaltningen bör därför avvakta med att inleda förhandlingar med Filmregion 
Stockholm-Mälardalen kring ett samarbetsavtal.  
 
Vidare reagerar vi på kommunens målbild om att idéhuset i Tullinge ska erbjuda återkommande 
film och medieverksamhet. Kommunen har gjort ett stort nummer av att Tullingeborna ska vara 
med och tycka till om vad de vill se i idéhuset. Man har exempelvis bjudit in till möten och lockat 
med presenter till de ungdomar som deltar. Senast på sommarlördagen i Tullinge den 22 augusti 
fick besökarna ge förslag på vad idéhuset skulle innehålla. Men nu verkar kommunledningen på 
egen hand ha bestämt att idéhuset ska fokusera på film och medieverksamhet.  
 
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta  
att avslå ordförandeförslaget   
	  
Anders	  Thorén	  (TUP)	  
	   	  	  
 


